



IC di Casalpusterlengo

Regolamento Europeo 679/2016, noto come GDPR

Immagini / video

INFORMATIVA AI PARENTI-TUTORI DEGLI ALUNNI

Normativa in materia di privacy di cui al Regolamento Europeo 679/2016, noto come GDPR (General Data Protection Regulation), nonché del D.L. 196/2003 aggiornato dal d.lgs 101/2018



Responsabilità parenti alunni

I parenti possono utilizzare gli scatti realizzati al proprio figlio/a in occasione e durante iniziative scolastiche solo ed esclusivamente a fini personali e privati e comunque quali semplici foto-ricordo.

Esclusa pertanto la divulgazione esterna anche tramite l'utilizzo di social e similari (Es: Whatsapp, Facebook, Youtube, Twitter, LinkedIn, Pinterest, Instagram)





IC de Casalpusterlengo

Règlement européen 679/2016, connu comme GDPR Images/vidéo

INFORMATIONS POUR LES PARENTS-TUTEURS DES ÉLÈVES

Réglementation en matière de confidentialité au sens du Règlement européen 679/2016, connu comme GDPR (General Data Protection Regulation) et du D.L. 196/2003, mis au jour par le d.lgs 101/2018



Responsabilité des parents des élèves

Les parents peuvent utiliser les photos prises à leur fils/fille à l'occasion et pendant les initiatives en milieu scolaire uniquement et exclusivement à des fins personnelles et privées, et au fait, comme de simples photos souvenirs.

Il est, dès lors, défendu de divulguer ces photos à l'extérieur même à travers les réseaux sociaux et d'autres médias (par exemple, WhatsApp, Facebook, YouTube, Twitter, LinkedIn, Pinterest, Instagram...).





IC of Casalpusterlengo

European Regulation 679/2016, known as GDPR Images / videos

INFORMATION TO THE RELATIVES-GUARDIANS OF THE PUPILS

Privacy legislation referred to the European Regulation 679/2016, known as GDPR (General Data Protection Regulation), as well as the D.L. 196/2003 updated by Legislative Decree 101/2018



RESPONSIBILITIES OF RELATIVES AND PUPILS

Relatives can use the photos and videos of their children taken during school initiatives only and exclusively for personal and private purposes and in any case as simple souvenir photos.

Therefore, whistle-blowing and any form of external information leaks outside is forbidden also through the use of social networks and similar media (Eg: Whatsapp, Facebook, Youtube, Twitter, LinkedIn, Pinterest, Instagram)

